
 

 

 
 Preben Hansen 

                                                                                                                                            Strandvej 75 

                                                                                                                                            5700 Svendborg 

                                                                                                                                             50 92 95 99 

                                                                                                                                             Preben.Hansen1@skolekom.dk 

                

   Odense 21. januar 2010 

 

Fraværende: Morten Bladt, Christian Ditlevsen, Lars Hansen, Tue Friis,  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat d. 5. december 

Ad 1) Hjælperarrangement udsat til næste møde. Collagen er OK 

 

2. Post 

Ad 2) Henvendelse fra FBU vedr.  Futsal-stævne. Vi beder dem henvende sig til PH vedr. et 

fremtidigt samarbejde. Vi lægger ikke indbydelsen på vores hjemmeside i denne omgang.   

Henvendelse fra Odense Rugby vedr. samarbejde. Vi er interesserede. 

 

3. Økonomi 

Ad 3) Der er revision den 11/2. Årstal på bilaget er forkert!!!! 

 

4. Hjemmesiden 

Ad 4)  Intet at bemærke. Den kører som den skal. 

 

5. Praktiske ting omkring rep. møde d. 3. marts. Har vi fundet en suppleant? Hvem deltager fra 

kl. 8.00? Rettelser + kommentarer til formandens beretning, der mangler billeder m.m. send 

gerne nogle hvis I har. 

Ad 5) Vi søger fortsat suppleantemner. Evt. kandidater meddeles Randi. 

Deltager fra 8.15: Preben, Jacob, Lotte, Karen, Morten, Randi, Vibeke, ????? Resten giver 

besked til Morten hurtigst muligt. 

Lars skal huske at meddele antal tilmeldte til Morten aht. aftale med cafeteria 

Billeder til formandens beretning samt evt. rettelser og ændringer sendes til konferencen så 

hurtigt som muligt!!! Kik dine mapper igennem for gode billeder!!!Senest 1/2 til Vibeke 

Preben skriver lidt om atletik asap. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

6. Kommunale idrætsudvalg. Hvordan ser det ud i Nyborg? Skal vi forsøge at oprette flere? 

Ad 6) Nyborg starter op den 1/8 med deltagelse af SFO 

Vi har pt. Ikke kommunale skoleidrætsudvalg i følgende kommuner: Langeland, Ærø, 

Nordfyn, Fåborg-Midtfyn, Middelfart og Kerteminde.  

Vi finder stadig det er vigtigt på sigt at få disse udvalg i alle kommuner. Vi har stadig en 

vision om, at Kredsudvalget en gang består af formanden for det kommunale 

Skoleidrætsudvalg i kredsens 10 kommuner. 

Vi diskuterede kort, om vi skulle prøve at arrangere et møde for kommunale 

kontaktpersoner/ildsjæle for at kortlægge mulighederne for at få kommunale 

skoleidrætsudvalg i de sidste 6 kommuner. I virkelighedens verden er der sikkert allerede 

skoleidrætsudvalg på et eller andet niveau i disse. 

 

7. Punkter til næste møde 

Ad 7) Hjælperarrangement, Evaluering af rep.møde,  

 

8. Siden sidst 

Ad 8) Lotte har haft gang i indledende stævner i volleyball. Der er ikke så mange deltagende 

skoler som sidste år. Deltagerantallet er ikke faldet tilsvarende. En del af nedgangen skyldes 

formodentlig at skolerne deltager i Teenvolleystævner. 

Randi havde Kidsvolley i Klostermarkshallen. Godt stævne. 

Husk at meddele Volleyforbundet, hvis man ønsker bold og diplomer til Kidsvolleystævner. 

Der bliver minibasket i Fåborg. 

7-badminton i Ørbæk blev ikke arrangeret på grund af for få tilmeldinger. 

Kidsvolley i Skårup har været afholdt én gang, og afholdes igen sidst i januar. 

 

9. Evt.  

Ad 9) Preben sørger for, at der fremover også er en mappe til volleytilmeldinger på 

konferencen. 

Hvem vil deltage i Rep. mødet den 18/3 i Aarup. Preben og Randi er med. Giv besked til 

Randi. 

 

Referent: Preben Hansen 


